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Grønnemose Skole 
Høje Gladsaxe Torv 4, 2860 Søborg 
Telefon: 39 57 32 20 
E-mail: groennemose@gladsaxe.dk 
 

 

 
 

 
Arbejdslørdag i bestyrelsen 

Grønnemose Skole 
Høje Gladsaxe Torv 4 

2860 Søborg 
 

                    Referat 
Lørdag d. 27 februar 2021 

Kl. 9.00-13.00 
Afholdes på teams 

 
  

Referat: Kirsten Thorup 
Mødeleder: Anders Leth-Espensen 

 
Medlemmer: Mødt: Initialer/Underskrift: 
Mikkel Kvistgaard Aggerholm  x  
Hanne Sondrup x  
Anders Leth-Espensen x  
Vibeke Myrup Jensen x  
Anders Gohr Holmgren x  
Henrik Christian Bidstrup Leffers x  
Morten Nøhr Reipuert Christiansen x  
Elevrep.:   
Lea Spanggaard x  
   
Medarb. rep.:   
Marianne Vissing   
Marianne Larsen Afbud  
Suppleanter   
Hanne Mette Bjerg   
   
   
Ledelsen:   
Irene Holmquist x  
Kirsten Thorup x  
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1. Godkendelse af dagsorden 
og  
underskrivning af seneste  
referat 
 

Dagsorden godkendt 

2. Generel information 
Skoleleder 
Bestyrelsesformand 
Medarbejdere 
Elevråd 
 

Skoleleder: 
 
 
Generel orientering: 
Der er fundet  asbestfibre i hovedbygningen. Det afføder 
en naturlig bekymring blandt medarbejdere og et behov 
for svar på forskellige spørgsmål.  
Der har kun været 1 forældrehenvendelse, så generelt in-
gen bekymring. 
Vi skal ikke regne med, at skolen er endeligt asbestopren-
set før til oktober, som det ser ud nu. Det vil foregå i eta-
per, hvor nogle af skolens klasseværelser kan tages i 
brug. Planlægningen af hvilke områder, der skal priorite-
res først laves sammen med Ejendomscentert. Ved gen-
åbning for 5-9 kl skal 8-9 årgang på GXU. 1 juni får vi de 
nye bh-klasser, og her plejer 9.årgang at rykke ud og 
hjem til læseferie. Det kunne betyde, at 7. klasserne evt. 
også må rykke til GXU. 
 
Der er ikke forventning om, at der findes asbest i de re-
sterende bygninger.  
Musik- og billedskolen flytter ind efter sommerferien. 
 
Testcenter på Grønnemose Skole er i gang, og der er mu-
lighed for personalet at blive testet 3 gange om ugen. 
 
Test af elever kommer til at foregå i en kommunal 
ramme. 
 
Bestyrelsesformand 
Ikke noget nyt. 
 
Medarbejdere  
Selv om vi havde håbet at være tilbage, så klarer eleverne 
i udskolingen det rigtig fint. De mindre elever 5.-6. elever 
kan være lidt mere udfordret af at sidde derhjemme. 
 
Generelt er vi dog ikke bekymrede for det faglige udbytte 
og trivslen. Det er ærgerligt, at der i medierne ikke også 
er fokus på de positive sider af fjernundervisningen. 
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Elevråd 
Generelt fungerer hjemmeskolen fint, selv om vi gerne vil 
tilbage. 
Elevrådsformand er enig med lærerne i, at man sagtens 
kan få et godt fagligt udbytte ved fjernundervisningen – 
og tænker ikke, at man taber flere, end når eleverne er 
fysisk i skole. 
 
 

4. 
  

Udarbejdelse af høringssvar- 
Genhusning af Søborg Skole 

I den forbindelse er elevrådene fra politisk niveua også 
blevet opfordret til at komme med et høringssvar.  
 
Lea gennemgik overskrifterne i Elevrådets høringssvar. 
 
Der blev arbejdet med et udkast fra bestyrelsen, og der 
blev nedat en arbejdsgruppe, som færdiggør dette. (Mik-
kel, Anders L og Henrik). 
Bestyrelsen gav udtryk for ønske om et møde med de tre 
andre bestyrelsers formandskab. Mikkel undersøger mu-
ligheden for dette. 

5. 
 

Udarbejdelse af principper Der blev arbejdet i grupper med de 2 principper  

• Princip for skolefritidsordningens virksomhed   

• Undervisningens organisering 
 
Arbejdet færdiggøres ved næste fysiske bestyrelsesmøde. 
 
 
 

6. Den gode fortælling  
Hvordan kan bestyrelsen bi-
drage aktivt? 

Punktet udsat. 

7.   

   

   

 

 
 


